
 
 

Årsmötet inleddes med att Hans Mörk, JSS ordförande, hälsade de 65 mötesdeltagarna 
välkomna. Därefter förklarade han mötet öppnat.  
 
§ 1 Fastställande av röstlängd för mötet  

Till röstlängd fastställdes närvarolista, se bilaga 1. 
 
§ 2 Fråga om mötets behöriga utlysande  

Mötet ansågs vara utlysts enligt sällskapets stadgar.  
 
§ 3 Fastställande av föredragningslista  

Föredragningslista som skickades ut i samband med årsmöteskallelsen fastställdes.  
 

§ 4 Val av ordförande och sekreterare för mötet  
Göran Laurelii och Christoffer Baaz valdes till ordförande respektive sekreterare. 

 
§ 5 Val av två justeringsmän att jämte ordföranden justera protokollet  

Bo Syrén och Jan Strand valdes till justeringsmän. 
 
§ 6 Val av rösträknare  

Justeringsmännen utsågs även till rösträknare. 
 
§ 7 Styrelsens verksamhetsberättelse och årsredovisning för det senaste verksamhetsåret  

Hans Mörk redovisade resultat- och balansräkningen för 2014 års verksamhet. Se bilaga 2.  
Han förklarade bland annat avvikelser från budgeterade kostnader samt informerade om att framtida renovering av 
Huskvarna hamn kommer att tas en stor del av sällskapets pengar i anspråk.  

 
Verksamhetsberättelse för 2014, se bilaga 3, presenterades för årsmötet enligt följande:  
Styrelsen  Hans Mörk 
Rosendalasektionen Lars-Göran Carlsson och Jörgen Stolsner  
Huskvarna hamnsektion Lars Tegvall.   
Motorbåtssektionen Joakim Klevholmen 
Jönköpingssektionen Hans Mörk 
Segelsektionen Jan Strand  
Ungdomssektionen Hans Mörk 
Sjöbosektionen Hans Mörk  
Festsektionen  Annette Andersson 
Redaktionen  Anders Bronsek  
 
Årsmötet godkände verksamhets- och årsredovisningen.  
 
§ 8 Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning för det senaste verksamhetsåret  

Sven-Erik Steinbach meddelade att revisorerna tillstyrker att styrelsen ska beviljas ansvarsfrihet, se bilaga 4.  
 
§ 9 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser  

Årsmötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet.  
 
§ 10 Behandling av styrelsens förslag  

a) Förslag till nya stadgar. Se bilaga 5. 
Hans Mörk redogjorde för styrelsens förslag till nya stadgar och hur det har arbetats fram.  
Förslaget godkändes av årsmötet och frågan ska i enlighet med stadgarna tas upp på nästkommande 
föreningsmöte för att stadgeändringen ska börja gälla.  
 

b) Kostnadsersättning till vissa funktionärer. Se bilaga 6. 
Ersättningarna föreslogs vara oförändrade.  
Förslaget godkändes.  
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§ 11 Behandling av i rätt tid inkomna motioner 
a) Kameraövervakning i Huskvarna hamn. Se bilaga 7. 

Hans Mörk förklarade att styrelsen inte tillstyrker motionen. Huvudargumenten för styrelsens ståndpunkt 
var att Länsstyrelsen troligen inte ger tillstånd för denna kameraövervakning, att det är ett stort område som 
är svårt att övervaka och att någon behöver följa övervakningen i realtid för att förhindra tillbud.  
Årsmötet röstade för styrelsens förslag att inte tillstyrka motionen. 
 

b) Användning av kranavgifter. Se bilaga 8. 
En motion har kommit in till styrelsen om att öronmärka samtliga kranavgifter till drift och underhåll av 
kranen i Rosendala.  
Styrelsens framhöll att överskottet från avgifter för kranlyft, uppställningsplatser etc. på Rosendala fonderas 
årligen enligt den avsättningsplan som årsmötet beslutade om förra året. Den ser därför inte att en 
ytterligare uppdelning och öronmärkningen av avgifterna för kranlyft bör göras.  
Motionären drog då tillbaka sin motion.  

 
§ 12 Fastställande av medlemskap SBU 2015 

Årsmötet beslutade om fortsatt medlemskap i SBU. 
 

§ 13 Verksamhetsplan, budget och avgifter för det nya verksamhetsåret 
Avgifterna föreslogs vara oförändrade. Budget och avgifter fastställdes enligt de förslag som presenterades, se 

bilaga 3 respektive 9. Den föreslagna verksamhetsplanen godkändes och kommer att uppdateras löpande under 
året, se bilaga 10.  
 
§ 14 Val av  

a) sällskapets ordförande för en tid av ett år.  
   Hans Mörk omvaldes. 

b) sällskapets vice ordförande för en tid av ett år. 
   Mikael Holm valdes till vice ordförande. 

c) halva antalet övriga ledamöter i styrelsen för en tid av två år. 
   Per Gemheden och Anders Rosberg valdes som ledamöter.  

d) två styrelsesuppleanter för en tid av ett år. 
   Michael Ceder och Lennart Wadén valdes. 

e) sektionsledare och övriga sektionsledamöter för en tid av ett år. 
   Val skedde enligt förslag, se bilaga 11. Platsen som sektionsledare för Festsektionen lämnades vakant.    

f) två revisorer jämte en suppleant för en tid av ett år. 
   Sven-Erik Steinbach och Göran Laurelii omvaldes som revisorer. Suppleanten lämnas vakant. 

g) tre ledamöter av valberedningen för en tid av ett år, av vilka en skall utses till ordförande. 
   Mötet föreslog och valde Peter Fasth, sammankallande, Joacim Bertels och Sverker Bernhardsson.  

 
§ 15 Övriga frågor 

a) Dieselläckage vid Rosendala  
Hans Mörk informerade om att cirka 1 300 liter diesel har läckt ut från klubbens dieseltank vid Rosendala. 
Sprickor i tankningsslangen orsakade läckaget. De hade inte upptäckts vid varken besiktning i mars 2014 
eller under höstens tankningar. Saneringsarbetet påbörjades direkt av räddningstjänsten, efter att läckaget 
upptäcktes och larmades av en medlem. Styrelsen återkommer med information om ansvars- och 
försäkringsfrågor när detta har lösts. Klubbens framtida tillhandahållande av diesel kommer att diskuteras 
på föreningsmöte under 2015. 
 

b) Göta Kanals avgiftshöjning  
Med anledning av att AB Göta Kanalbolag har tagit bort insjörabatten har 24 av Vätterns båtklubbar 
lämnat en gemensam skrivelse till bolaget. Det kommer hållas ett möte mellan klubbarna och bolaget inom 
kort. Även Smålands och Östergötlands båtförbund har begärt träff med bolaget i frågan.  
 
 



c) Renovering av Huskvarna hamn 
Frågan väcktes om vad som görs med Huskvarna hamn nu efter den uteblivna, planerade renoveringen.   
Någon större renovering är inte planerad 2015 eftersom arrendeavtalet med Jönköpings kommun har löpt 
ut och ett kortidsavtal nu löper på med 6 månaders uppsägningstid. Först när ett avtal med längre löptid har 
förhandlats fram kommer renoveringarna återupptas. Samtal har inletts med kommunen om ett nytt avtal.  

 
Årsmötet avslutades. Efter mötet premierades några medlemmar som utmärkt sig särskilt under 2014 samtidigt 

som avgående funktionärer avtackades. Hans Mörk delade ut följande utmärkelser.  
 
Quinnans skål  Anneli Lantz för sitt stora engagemang i festsektionen. 
Calminders fat  Mikael Reichel sitt arbete och inbjudande bemötande i Sjöbo hamn.  
90-årspokalen  Torbjörn Lund tilldelades utmärkelsen för långvarigt och förtjänstfullt arbete som 

miljöansvarig och för att i övrigt bidragit till utvecklingen av sällskapets verksamhet 
och anläggningar.  

 
Därefter avtackades avgående funktionärer med blommor.  
Jens Einarsson - Styrelseledamot 
Annette Andersson  - Sektionsledare festsektionen 
   
 
 
Vid protokollet 
 
 
 
……………………………. 
Christoffer Baaz 
 
 
 
……………………………. ……………………………. ……………………………. 
Göran Laurelii  Boo Syrén  Jan Strand 
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